
Technische vragen voor de Raadscommissie van 29 september 2021

Vragen van : PvdA
aan wethouder : B.Heller
over : Transitievisie Warmte Hilversum

Graag krijg ik voor de behandeling a.s. woensdagavond van het agendapunt ‘Transitievisie Warmte 
Hilversum’ duidelijkheid over het volgende:

1. Op pag 2 van het raadsvoorstel staat in de Inleiding beschreven dat in het coalitie akkoord de 
ambitie is gesteld om in 2040 aardgas vrij te zijn. Hoeveel woningen zijn momenteel al 
aardgasvrij in Hilversum?

2. Op pag 5 van het raadvoorstel staat de zeven punten die gemeente oppakt. Hierin wordt 
onder punt 6 de Duurzaamheidslening genoemd. Hoeveel Hilversummers hebben hiervan tot 
nu toe gebruik gemaakt?

3. Op pag 23/24 in de Transitievisie Warmte is de oplossingsstrategie voor de wijk Kerkelanden 
uitgewerkt. Zijn de oplossingsstrategieën ook voor de andere wijken in Hilversum 
uitgewerkt? Zo ja, kan dat gedeeld worden? 

4. Op pag 64 in de Transitievisie Warmte staat in de tabel dat waterstof in 60% van de buurten 
een economische optie is. Momenteel vervangt Liander in de Astronomische buurt de 
gasleiding voor kunststof leidingen die ook geschikt zijn voor waterstof. Is Liander hiermee 
aan het voorsorteren op waterstof?

Bij voorbaat dank voor de beantwoording,

met vriendelijke groet,

Kees Bakker

PvdA

Conceptantwoord -penvoerder is Bas de Jong tel: 06 23035041
De fractie van de PvdA heeft technische vragen gesteld bij agendapunt 6 van de 
commissievergadering raadszaal van 29 september 2021. De vragen en antwoorden hierop vindt u 
hieronder

1. Op pag 2 van het raadsvoorstel staat in de Inleiding beschreven dat in het coalitie akkoord 
de ambitie is gesteld om in 2040 aardgas vrij te zijn. Hoeveel woningen zijn momenteel al 
aardgasvrij in Hilversum?

Dit aantal wordt geschat op 2% van de woningvoorraad in Hilversum welke niet op aardgas 
is aangesloten. Dat komt neer op een kleine 900 woningen.



2. Op pag 5 van het raadvoorstel staat de zeven punten die gemeente oppakt. Hierin wordt 
onder punt 6 de Duurzaamheidslening genoemd. Hoeveel Hilversummers hebben hiervan 
tot nu toe gebruik gemaakt?

In 2021 gaat het tot nu om 38 aanvragen. 
In 2020 ging het om ongeveer 50 aanvragen. Een exacte opgave van de aantallen in 
voorgaande jaren is te geven, maar is niet binnen een enkele dag op te leveren.

3. Op pag 23/24 in de Transitievisie Warmte is de oplossingsstrategie voor de wijk 
Kerkelanden uitgewerkt. Zijn de oplossingsstrategieën ook voor de andere wijken in 
Hilversum uitgewerkt? Zo ja, kan dat gedeeld worden? 

Nee. 
Wel is voor de Hilversumse Meent uitgezocht welke warmteoplossing (warmtepomp in 
combinatie met bodemlus, zie ook de PAW aanvraag) daar voor de hand ligt. Op basis 
hiervan is de PAW-aanvraag ingediend en toegekend. Momenteel wordt een pilot 
opgestart om een beperkt aantal woningen te begeleiden naar aardgasvrij.

4. Op pag 64 in de Transitievisie Warmte staat in de tabel dat waterstof in 60% van de 
buurten een economische optie is. Momenteel vervangt Liander in de Astronomische 
buurt de gasleiding voor kunststof leidingen die ook geschikt zijn voor waterstof. Is Liander 
hiermee aan het voorsorteren op waterstof?

Nee, dit is regulier onderhoud aan het gasnet. Liander mag op dit moment nog geen 
waterstof transporteren in haar leidingnet.


